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خبـر

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز اجرای بیش از 3 هزار برنامه در هفته 
سلامت در این استان خبر داد.

سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: علی بهادر  در جمع خبرنگاران  
به مناسبت هفته سلامت گفت: شعار هفته سلامت امسال را مراقبت های 
شده  نام گذاری  سلامت  همگانی  پوشش  به سوی  راهی  بهداشتی  اولیه 

است. 
وی با اشاره به اینکه بزرگ ترین هدف هفته سلامت توجه به خودمراقبتی 
است که همه باید در این زمینه همکاری کنند افزود: بیش از 3 هزار 

برنامه در هفته سلامت در این استان برگزار می شود. 
 ۳۱۰ سلامت،  پایگاه   ۲۰۰ برپایی  شیراز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
از ۳۰۰ جشنواره غذای سالم،  بیش  ایستگاه سنجش سلامت، برگزاری 
برگزاری ۵۷۰  تورهای آموزشی را ازجمله برنامه های هفته سلامت در 

این استان عنوان کرد. 
بهادر بهترین منابع هر کشور را نیروی انسانی آن عنوان کرد و افزود: 
در  که  باشند  داشته  خوب  سلامت  و  آموزش  باید  انسانی  نیروی  این 

کشور ما پوشش همگانی سلامت تأمین  شده است.
که  است  غیرواگیر  بیماری های  گرفتار  جهان  امروز  اینکه  بابیان  وی 
موضوع اصلی آن تغذیه است، افزود: مدارس کوچک و آپارتمان نشینی 
باعث شده تا میزان تحرک در کودکان کاهش یابد که در این راستا 
لازمه  جمعیت  سرانه  اساس  بر  شهرها  در  بزرگ  پارک های  وجود 

سلامت و گذران اوقات فراغت افراد است. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز در بخش دیگر سخنانش گفت: حمله 
امنیت غذایی را  با آن مقابله کرد، زیرا  باید  ملخ یک آفت است که 
تهدید خواهد کرد و نهایتاً با کمبود تولیدات غذایی مواجه خواهیم شد. 
توصیه  آن  مصرف  و  ندارد  زیادی  غذایی  ارزش  ملخ  داد:  ادامه  بهادر 

نمی شود و ملخ مرده هم غیرقابل مصرف است. 
درخصوص  فارس  کشاورزی  جهاد  سازمان  همکاری  به  اشاره  با  وی 
شناسایی سموم و ایجاد فروشگاه های سبز، در شیراز گفت: بخشنامه ای 
صادرشده که در مکان هایی که غذایی گرم سرو می شود از ظرف هایی 

که کمترین میزان آلودگی را داشته باشند، استفاده شود.

نهمین  آغاز  به  اشاره  با  فارس  استان  عمومی  کتابخانه های  مدیرکل 
دوره جشنواره ملی کتابخوانی رضوی و آمادگی کتابخانه های عمومی 
برای برگزاری باشکوه این دوره، از مردم فارس برای شرکت در این 

جشنواره ملی دعوت کرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل کتابخانه های 
دوره  نهمین  اینکه  بابیان  منوچهری،  روح الله  فارس،  استان  عمومی 
جشنواره کتابخوانی رضوی، با معرفی 12 اثر توسط نهاد کتابخانه های 
عمومی کشور و با همکاری بنیاد فرهنگی هنری بین المللی امام رضا )ع(
و معاونت امور فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی برگزار می شود، 
عنوان کرد: کتابخانه های عمومی استان فارس آمادگی استقبال از این 
جشنواره را دارند و مسابقه کتابخوانی رضوی در فارس به عنوان سومین 

حرم اهل بیت این جشنواره با شورونشاط بیشتری برگزار خواهد شد. 
 39 مشارکت  با  رضوی  جشنواره  دوره  هشتمین  اینکه  تصریح  با  وی 
گذشته،  سال  سه  در  کرد:  اضافه  بود،  همراه  فارس  استان  هزارنفری 
جشنواره کتابخوانی رضوی با استقبال مخاطبان در فارس برگزار شد که 
از مهم ترین دلایل آن مشارکت و همدلی دستگاه ها و نهادهای دولتی 
و رسانه های استانی بود. در این دوره نیز در تلاشیم تا با استفاده از توان 
کتابخانه های عمومی و ظرفیت دستگاه های استانی، این جشنواره هرچه 

پرشورتر برگزار شود.
کتاب هایی با موضوع احمدبن موسی )ع( و جوادالائمه )ع( در نهمین 

جشنواره رضوی
منابع منتخب مرتبط با سیره پاک ائمه معصومین )ع( به ویژه امام رضا 
)ع(، حضرت معصومه )س(، حضرت احمدبن موسی )ع( با بخش ویژه 

سیره حضرت ابن الرضا امام جواد )ع( معرفی شده است. 
برشمرد  را  مسابقه  این  در  شرکت  شرایط  ادامه  در  مسئول  مقام  این 

برگزار  »خانوادگی«  و  »فردی«  بخش  دو  در  جشنواره  این  گفت:  و 
در  الکترونیکی  و  مکتوب  به صورت  می توانند  علاقه مندان  که  می شود 

جشنواره شرکت کنند.
وی بیان کرد: کودکان در این رقابت به دو شیوه »ترسیم نقاشی« و 
»ارسال فیلم موبایلی« و نوجوانان به شیوه های نقاشی، تکمیل پرسشنامه 
مکتوب یا الکترونیکی و ارسال یک فیلم موبایلی )شامل معرفی کتاب 
این  در  موضوع(  با  مرتبط  آزاد  منابع  و  منابع جشنواره  از  اعم  دلخواه 
جشنواره شرکت خواهند کرد. همچنین برای بخش بزرگسالان نیز سه 
معرفی کتاب  از  ارسال ویدیو  الکترونیک،  یا  شیوه پرسشنامه مکتوب 

دلخواه یا ارسال معرفی کتاب دلخواه پیش بینی شده است.
منوچهری با اعلام اینکه منابع جشنواره در تمامی کتابخانه های عمومی 
استان موجود است، خاطرنشان کرد: نسخه الکترونیک آثار در سایت 
www.razavi.iranpl.ir وجود دارد. علاقه مندان برای شرکت در 
آثار  می توانند  الکترونیک،  طریق  از  آثار  ارسال  بر  علاوه  نیز  مسابقه 

مکتوب خود را به نزدیک ترین کتابخانه عمومی تحویل دهند.
مدیرکل کتابخانه های عمومی فارس در پایان ضمن دعوت از مردم برای 
مشارکت حداکثری در این رویداد مهم فرهنگی، گفت: آخرین مهلت 
شرکت در جشنواره 28 خردادماه است و از برگزیدگان این جشنواره 
در سطح ملی و شهرستانی تقدیر می شود. آیین اختتامیه ملی این جشنواره 

همزمان با دهه کرامت خواهد بود.

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز انجام مذاکرات 
با سرمایه گذار برای ایجاد نظام دوچرخه هوشمند اشتراکی خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع را به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
با  مذاکرات  نهایی  مراحل  انجام  حال  در  گفت:  زمانی  بنی  سینا  شیراز، 
سرمایه گذار جهت ایجاد نظام دوچرخه هوشمند اشتراکی در شیراز هستیم.
جهت  سرمایه گذار  طرف  با  مذاکرات  نهایی  مراحل  در  داد:  ادامه  وی 
استفاده از سرمایه و توان فنی بخش خصوصی در ایجاد نسل چهارم نظام 
اینترنت اشیا در شیراز  با استفاده از فناوری  دوچرخه اشتراکی هوشمند 

هستیم.
شیراز  شهر  اسلامی  شورای  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
گفت: جهت اجرای نظام دوچرخه اشتراکی هوشمند در شیراز مدتی قبل 
با سرمایه گذارانی مذاکره کردیم که یکی از این مذاکرات فاصله کمی تا 

رسیدن به توافق نهایی دارد.
و  همکاری  با  مذاکرات  این  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  عضو  گفته  کمیسیون به  شهر،  شورای  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  کمیسیون  هماهنگی 

اقتصادی  و  مالی  معاونت  و  معاونت حمل ونقل  حمل ونقل شورای شهر، 
شهرداری شیراز انجام شد و امیدواریم بتوانیم در آینده ای نزدیک نسبت 

به انعقاد و اجرای قرارداد با بخش خصوصی اقدام کنیم.
اجرای  در  خصوصی  بخش  سرمایه  از  استفاده  کرد:  اظهار  زمانی  بنی 
این  که  است  بوده  پنجم  شورای  اولویت های  از  انسان محور  پروژه های 

پروژه می تواند از نمونه های بارز آن باشد.
اولویت  را  اشتراکی  دوچرخه های  درزمینه  سفر  مطلوبیت  تأمین  وی 
شورای شهر شیراز اعلام کرد و گفت: درزمینه تأمین نسل چهارم سیستم 
سفر  مطلوبیت  تأمین  مذاکرات  در  ما  اولویت  اشتراکی،  دوچرخه های 
شهروندان شیرازی به لحاظ میزان دسترسی عادلانه، کیفیت تجربه سفر 
و همچنین قابلیت رقابت ازلحاظ نرخ قیمتی با سایر روش های حمل ونقل 
با طرف سرمایه گذار، در صورت  مذاکرات صورت گرفته  با  است که 
حصول توافق نهایی، امکانات متمایزی در اختیار شهروندان شیرازی قرار 

خواهد گرفت.

شورای  اعضای  و  رئیس  صدرا  شهرداری  خبری  پایگاه  گزارش  به 
اسلامی شهر صدرا با حضور در دفتر کار شهردار صدرا از وی تقدیر 

کردند.
خسرو  صادقی،  حمیدرضا  و  اسلامی  شورای  رئیس  دوانی  حضور  با 
رزمجویی، مسعود رحیمی، مهدی کشاورزی، شهرام ملک زاده و رحمان 
چوبینه از خدمات عباس ملک زاده شهردار صدرا به دلیل عملکرد خوب 

در بارندگی های نوروز امسال و خدمات سال 97 قدردانی شد.
حسام دوانی رئیس شورای اسلامی شهر صدرا گفت: در سال گذشته 
ضمن  توانست  و  داشت  خوبی  بسیار  عملکرد  شهرداری  خوشبختانه 
تحقق کامل بودجه، بسیاری از درخواست های مردم را پاسخگو باشد و 
مقدمات طرح های عمرانی را فراهم آورد، همچنین در ایام عید نوروز 
شاهد  صدرا  در  ما  خوشبختانه  سیل آسا  و  سنگین  بارش های  باوجود 
رخداد خاصی نبودیم؛ زیرا شهردار صدرا شخصاً در این ایام در محل 
کار حضور داشت و شخصاً مشکلات مربوط به سیلاب ها و بارندگی ها 
را در سطح شهر مدیریت و کنترل می کرد که باعث شد با کمترین 

آبگرفتی و سیلاب در سطح شهر مواجهه شویم.
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا افزود: پیش بینی به هنگام و برنامه ریزی 
مناسب و رفع نواقص زیرساختی در نقاط مختلف شهر صدرا باعث شد 
در روزهایی که بسیاری از شهرهای کلان و کوچک با مشکل سیل 
با خاطری آسوده در سطح شهر  نرم می کنند مردم صدرا  دست وپنجه 

تردد نمایند و به کارهای روزمره خود برسند.
دوانی بیان کرد: همچنین شهردار در سال 97 پیگیر بسیاری از مشکلات 
شهر صدرا بودند که جای تقدیر دارد و امیدواریم این تلاش ها در سال 
جدید نیز ادامه داشته باشد تا تمامی مشکلات شهروندان همچون روکش 
آسفالت و لکه گیری معابر و ناوگان حمل ونقل عمومی در سال جدید 

رفع گردد.
عباس ملک زاده شهردار صدرا نیز گفت: من در قبال تمامی شهروندان 
صدرا مسئول هستم و وظیفه  دارم با تمام توان نسبت به رفع مشکلات 
و گرفتاری های شهروندان در تمامی حوزه های شهری اقدام نمایم؛ زیرا 

این وظیفه ذاتی شهردار و شهرداری است.
تغییرات  در سال گذشته طبق گفته های شهروندان عملکرد شهرداری 
مثبتی داشت، به طوری که در نحوه برخورد و هم انجام امور ارباب رجوع 
توسط کارمندان شاهد رضایت نسبی در بین مراجعه کنندگان بودیم که 
جای تقدیر دارد، البته این به این معنی نیست که کمبود و کاستی وجود 
ندارد و هستند کارکنانی که ممکن در کار خود کوتاهی کرده و یا 
در نحوه برخورد با ارباب رجوع در برخی موارد رفتار شایسته ای نداشته 

باشند که این افراد شناسایی و برخورد لازم انجام خواهد شد.
و  صدرا  شهر  مشکلات  مهم ترین  از  کرد:  خاطرنشان  ملک زاده 
خواسته های به حق شهروندان وضعیت آسفالت خیابان ها و معابر سطح 
شهر است که در بارندگی های اخیر به دلیل اینکه درگذشته آسفالت 
استاندارد استفاده نشده بود اکنون شاهد مشکلات فراوانی در این زمینه 
صورت  خوبی  برنامه ریزی  مشکل  این  رفع  برای  خوشبختانه  هستیم، 
روکش  به  نسبت  جاری  سال  در  شهر  شورای  حمایت  با  تا  گرفته 
آسفالت خیابان ها و لکه گیری آنها اقدامات وسیعی انجام گیرد و طبق 
قراردادی که با پیمانکار بسته شده کار آسفالت و روکش بلوار حافظ 

در مرحله نخست شروع شده است که به سرعت سایر معابر نیز روکش 
خواهد شد تا این مشکل برطرف شود.

از دیگر مشکلات شهر صدرا سیستم حمل نقل عمومی است که با رشد 
سریع جمعیت در این شهر سیستم فعلی جوابگوی نیاز شهروندان عزیز 
نیست و با برنامه ریزی انجام شده پایانه بزرگی در میدان امام رضا )ع( 
در حال ساخت است تا شهروندان بتوانند از آن بهره مند گردند. همچنین 
تعداد 20 مینی بوس که سال گذشته خریداری شد به زودی طبق فراخوان 
عمومی به بخش خصوصی واگذار خواهد شد تا بتوانند جابجایی مسافر 
در سطح شهر را به سرعت انجام دهند، علاوه بر این، تعداد 6 اتوبوس هم 
به ناوگان اتوبوس رانی افزوده شده است، شهرداری شیراز هم همکاری 
و تعامل خوبی با شهرداری صدرا دارد و قرار است در حمل ونقل مسافر 

طبق برنامه ای ویژه خدمات خوبی به شهروندان ارائه دهیم.
که  شهروندان  درخواست های  از  یکی  کرد:  بیان  صدرا  شهردار 
سیستم  نشده،  برداشته  آن  رفع  برای  گامی  و  نشده  انجام   سال هاست 
از سال  به همین دلیل  اتوبوس ها است،  بر روی  الکترونیک  پرداخت 
گذشته تلاش های فراوانی برای راه اندازی سیستم پرداخت الکترونیک 
یکپارچه بین شهرداری شیراز و صدرا شد که به دلایل مختلف اجرایی 
نشد؛ اما در سال جدید و با پیگیری های فراوان به زودی بر روی تمامی 
الکترونیک  پرداخت  سیستم  صدرا  شهر  مینی بوس های  و  اتوبوس ها 

نصب خواهد شد و شهروندان می توانند از آن بهره مند شوند.
فرهنگی،  عمرانی،  مختلف  زمینه های  در  نیز   98 سال  برای  همچنین 
که  دیده ایم  تدارک  فروانی  برنامه های  زیرساخت ها  ایجاد  و  ورزشی 

به زودی اعلام خواهد شد.
از سوی ملک زاده شهردار صدرا و حسام دوانی رئیس  این مراسم  در 
شورای اسلامی شهر صدرا از رحمان چوبینه رئیس کمیسیون خدمات 
شدید  بارندگی های  و  نوروز  ایام  در  که  صدرا  اسلامی  شورای  شهر 
خدمات  نیروهای  سایر  و  شهردار  کنار  در  تمام وقت  به صورت  اخیر 
کرد  فراوانی  تلاش های  مشکلات  رفع  به  نسبت  و  حضورداشته  شهر 

تقدیر شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

اجرای بیش از 3 هزار برنامه در هفته سلامت در فارس
خوردن ملخ ارزش غذایی خاصی ندارد

مدیرکل کتابخانه های عمومی استان فارس خبر داد: 

آغاز به کار نهمین جشنواره کتابخوانی رضوی

رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای شهر خبر داد:

مذاکرات نهایی با بخش خصوصی برای اجرای دوچرخه هوشمند اشتراکی در شیراز

تقدیر رئیس و اعضای شورا از شهردار صدرا

شهردار منطقه شش خبر داد:
احداث پارک محله ای در خیابان ایمان جنوبی

شهردار منطقه شش شیراز از آغاز احداث پارک محله ای خیابان ۸  ایمان جنوبی خبر داد. به گزارش روزنامه 
طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه شش اصغر سروی دراین باره گفت: منطقه شش در راستای توسعه 
پارک ها و فضای سبز و همچنین ارتقا نشاط و شادابی ساکنان اقدام به شناسایی یک قطعه زمین در کوچه ۸، 
واقع در خیابان ایمان شمالی، سپس طراحی و جانمایی جهت احداث پارک محله ای نموده است. اصغر سروی 
افزود: این زمین درگذشته به صورت خاکی و غیرقابل تردد و فاقد کاربری بوده که با ساماندهی، بهسازی، اجرای 
کف سازی، محوطه سازی و ایجاد روشنایی با مساحت تقریبی ۵.۰۰۰ مترمربع عملیات عمرانی آن آغاز شده است. 
وی افزود: از دیگر امکانات این پارک می توان به احداث مسیر پیاده روی، دوچرخه سواری، ست ورزشی، فضای 

سبز و اجرای پایه های روشنایی اشاره نمود و هم اکنون این پروژه با پیشرفت فیزیکی ۴۰% در حال اجرا است.

سلامت  و  تربیت بدنی  معاون 
گفت:  فارس  آموزش وپرورش 
جشنواره  دوره  هشتمین  در 
آثار  سالم  نوجوان  دانش آموزی 
جشنواره  این  دبیرخانه  به  ارسالی 
قبل 54 درصد رشد  به سال  نسبت 

داشته است.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
عمومی  روابط  و  اطلاع رسانی  اداره 
احمدعلی  فارس،  آموزش وپرورش 
قهرمانی در اختتامیه هشتمین دوره 
در  سالم  نوجوان  استانی  جشنواره 
فارس گفت: 72 هزار و 450 اثر از 
هشتمین  دبیرخانه  به  فارس  سراسر 
دوره جشنواره دانش آموزی نوجوان 

سالم ارسال شده است.
سلامت  و  تربیت بدنی  معاون 
جشنواره  فارس،  آموزش وپرورش 
مناسب  بستری  را  سالم  نوجوان 
آسیب های  کاهش  و  کنترل  برای 
دانش آموزان  بین  در  اجتماعی 
به  توجه  با  گفت:  و  دانست 
اجتماعی  آسیب های  گستردگی 
در سطح جامعه، برای مقابله با این 
هجمه نیاز به راه اندازی یک نهضت 

درزمینه پیشگیری هستیم.
وی به  بیان اینکه هزینه پیشگیری 
بسیار کمتر از درمان است، تأکید 
اجتماعی  کرد: درزمینه آسیب های 
برای  تلاش  ما  همه  تکلیف  نیز 
تغییر دیدگاه جامعه نسبت به آینده 
دانش آموزان است تا زمینه کاهش 
را  آینده  نسل  بین  در  آسیب ها 

فراهم کنیم. 
قهرمانی با اشاره به رشد روزافزون 
افزایش  و  تکنولوژی  و  علم 
مشکلات زندگی شهرنشینی، گفت: 
این پیشرفت هم یک فرصت است 
و هم تهدید و برای اینکه فرزندان 
ما از فرصت های رشد علم و دانش  
بهره مند شوند، باید آگاهی های لازم 

درزمینه استفاده درست از آن را به 
این زمینه نقش  دست آورند و در 

والدین بسیار مهم و حساس است.
سلامت  و  تربیت بدنی  معاون 
از  فارس  آموزش وپرورش 
حوزه  در  طرح   20 از  بیش  اجرای 
دانش آموزی  اجتماعی  آسیب های 
و  داد  خبر  استان  سطح  در 
از  یکی  به عنوان  والدین  گفت: 
کاهش  در  عوامل  تأثیرگذارترین 
بین  در  اجتماعی  آسیب های 
گروه های  از  یکی  دانش آموزان، 
کاهش  آموزش  درزمینه  ما  هدف 

آسیب های اجتماعی هستند.
دو  جشنواره  این  گفت:  قهرمانی 
بخش »خلاقیت های دانش آموزی« 
برگزار  مدرسه ای«  »ابتکارات  و 
خلاقیت های  بخش  که  می شود 
دانش آموزی آن شامل ایده پردازی، 
دیواری،  روزنامه  نقاشی،  مقاله، 
نرم افزار  کوتاه،  فیلم  عکس، 
انشا  و  نمایش  تئاتر،  چندرسانه ای، 
است که دانش آموزان ابتدایی فقط 
می توانند در رشته نقاشی و انشا آثار 

خود را ارسال نمایند.
سلامت  و  تربیت بدنی  معاون 
افزود:  فارس  آموزش وپرورش 
ویژه  مدرسه ای  ابتکارات  بخش  
شامل  که  است  فرهنگی  همکاران 
تدریس  و  آموزش  فنون  و  الگوها 
درس،  کلاس  در  پیشگیری 
منابع کمک آموزشی  و  محصولات 
و فرهنگی پیشگیری و پروژه های 
پژوهی  اقدام  و  پیشگیری  ابتکاری 

بوده است.
جشنواره،  این  در  گفت:  قهرمانی 
والدین دانش آموزان در بخش مقاله 
مدارس  کارکنان  و  ایده پردازی  و 
و  ایده پردازی  مقاله،  بخش  در  نیز 
را  خود  آثار  مدرسه ای  ابتکارات 

ارائه کردند.

در  قزاقستان  کشور  سرکنسول 
توسعه،  خواستار  گفت:  بندرعباس 
طرف  دو  همکاری  و  تعامل 
قزاقستان  کشور  و  فارس  استان 
به ویژه  مختلف  بخش های  در 

گردشگری و کشاورزی هستیم.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط  از 
با  دیدار  در  نیسان  دولتعلی  فارس، 
فارس  استان  بازرگانی  اتاق  رئیس 
در شیراز بیان کرد: کشور ایران و 
قزاقستان از دیرباز ارتباطات خوب 
و دوستی عمیقی با هم دارند که به 
همین دلیل قزاقستان یک سفارت و 
دو کنسولگری در شمال و جنوب 

ایران دارد.
وی افزود: کشور قزاقستان موقعیت 
به  و  دارد  سردی  آب وهوایی 
و  بخش کشاورزی  در  دلیل  همین 
سیفی جات نیاز به واردات دارد که 
کشاورزی  پتانسیل های  به  توجه  با 
صادرات  می توان  فارس،  استان 
قزاقستان  به  زمینه  این  در  خوبی 

صورت پذیرد.
به  ما  نگاه  داشت:  اظهار  نیسان 
یک  به  تنها  ایران  مانند  کشوری 
آمادگی  و  نیست  معطوف  منطقه 
قزاقستانی  تجار  حضور  با  داریم 
استان های  و  مناطق  ظرفیت های 
مختلف ایران با این کشور بررسی و 
زمینه های همکاری در ابعاد مختلف 

شناسایی شود.
در  قزاقستان  کشور  سرکنسول 
به  فارس  کرد:  اضافه  بندرعباس 
توانمندی های  از  برخورداری  دلیل 
مشهور  استان های  از  یکی  فراوان 
مردم  متأسفانه  که  است  جهان  در 
این  از  را  لازم  شناخت  قزاقستان 
است  حالی  در  این  و  ندارند  استان 
ایرانی  مهندسی  شرکت های  که 
است  فعال  قزاقستان  در  بسیاری 

که بیشتر آنها از استان های شمالی 
ایران است.

گردشگری  بخش  داد:  ادامه  وی 
و  غنی  بسیار  فارس  استان 
سازمان  و  است  منحصربه فرد 
ما  مردم  و  قزاقستان  گردشگری 
بسیار علاقه مند به همکاری دوجانبه 

هستیم.
همچنین  داشت:  عنوان  نیسان 
توریست  و  پزشکی  ظرفیت های 
درمانی و آب وهوای استان فارس از 
برای  منطقه  این  پتانسیل های  دیگر 
تجار  با  تجاری  مراودات  گسترش 
مختلف  ابعاد  که  است  قزاقستان 
با  را  بخش  دو  این  در  همکاری 

اولویت بررسی خواهیم کرد.
ایران  کشور  کرد:  تصریح  وی 
شهر  بندر  تجاری  اسکله  به ویژه  و 
زمینه های  از  یکی  بندرعباس 
برای  قزاقستان  کشور  خوب  بسیار 
است  دریا  راه  از  خود  صادرات 
برای  مناسب  ظرفیت  این یک  که 
و  ما  اقتصادی  تعاملات  افزایش 

استان فارس است.
نیسان افزود: همچنین وجود خطوط 
ریلی و راه آهن از کشور قزاقستان 
و ایران و استان فارس نیز می تواند 
همکاری های  به  شایانی  کمک 

اقتصادی دو طرف کند. 
با  داریم  آمادگی  داشت:  بیان  وی 
فارس،  بازرگانی  اتاق  همکاری 
به  استان  این  تجاری  هیئت  میزبان 
دیدار  بلعکس،  و  قزاقستان  کشور 
تأسیس  و  کشور  دو  هر  تجار 
را  تجاری  مشترک  شرکت های 

محقق کنیم.
که  داریم  باور  داد:  ادامه  نیسان 
دو  قوی  دوستی  و  اقتصادی  روابط 
و  محکم  بیش ازپیش  باید  کشور 
عمیق باشد و ما از برنامه ها در این 

زمینه استقبال می کنیم.

معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش وپرورش فارس 
در اختتامیه هشتمین جشنواره استانی نوجوان سالم 

خبر داد:
رشد 54 درصدی آثار ارسالی به هشتمین جشنواره 

نوجوان سالم در فارس نسبت به سال قبل

سرکنسول کشور قزاقستان:
علاقه مند به همکاری اقتصادی در دو بخش 
گردشگری و کشاورزی با استان فارس هستیم


